
tisdag 21 oktober 2014

Ungdomssektionen protokoll #3!
1. Ordförande Isabell Åkerblom förklarar mötet öppnat och hälsar alla välkomna. !

- Närvaro.!

- Isabell Åkerblom (ordförande), Malin Åkerblom (sekreterare), Tom Andersson 
(kassör), Linn Ljungquist (Ledamöte och administratör för hemsida) och Robin 
Åkesson (Ledamöte och administratör för hemsida). !

-  Gäst: Camilla Lillsebbas (Strängnäs Tidning)!

2. Vi berättar om vår organisation och vårt arbete i ungdomssektionen för Camilla. !

3. Utvärdering !

3.1 Bollkallar!

- Positivt: Kul, bra med ersättningen!

- Att förbättra: Noggrannare med personer som ska jobba samt att alla ska ha en boll 
från början som kan användas i spel. Ta bort de bollar som inte är matchbollar!

3.2 Cykelloppet!

- Positivt: Fungerade bra, cykelloppets arrangörer är nöjda med vår insats!

- Att förbättra: Väl mycket tid på IP innan själva loppet. !

4. Ekonomi!

Nuvarande kassa är 2085 (+1500)!

5.Hemsidan!

- Webbansvariga (Linn och Robin) ska lägga upp bilder på funktionärerna från 
Cykelloppet.!

5. Nästa möte är tisdag 11/11 2014 kl. 18.00 på IP. !

6. Isabell förklarar mötet avslutat. !

!
Sekreterare: Malin Åkerblom!
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